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Aanvullingen bij de overzichten en de PowerPoint: 

‐ Dringende medische hulp: we adviseren om de bijdrage op te trekken naar 0,30 cent per 
inwoner. Dat komt op ongeveer 4.200 euro vanaf 2023. 

‐ In de categorie “Andere” adviseren we gunstig om het “Kittenhuis” (gelegen te Jabbeke) 
te subsidiëren. We adviseren om contact op te nemen met deze organisatie om extra 
informatie in te winnen (werking, kostprijs opvang per kitten...) zodat een bedrag bepaald 
kan worden. 

‐ Wat de scholen betreft adviseren we om de tussenkomst per leerling op te trekken naar 20 
euro. Op die manier zouden we de scholen een duw in de rug kunnen geven gezien de hoge 
energieprijzen en de hoge inflatie. 

‐ Wat de jeugdverenigingen betreft adviseren we de jeugdraad om na te denken over de 
herkomst van hun leden (Jabbeke of erbuiten) en of dit al dan niet impact moet hebben op 
de puntentelling die toegepast wordt. We suggereren dat hierover gediscussieerd mag 
worden om de puntentelling te bevestigen of aan te passen naar komende jaren. 

‐ Voor de G-subsidie ontbreken de nodige gegevens. Het zou jammer zijn dat de 
verenigingen die hierin ondernemend zijn geen extra subsidie zouden ontvangen voor al 
hun extra inspanningen. We vragen met aandrang dat de verenigingen die vorig jaar deze 
subsidie ontvingen, opnieuw gecontacteerd worden vanuit onze administratie. Volgende 
gegevens zijn nodig om de subsidie te bereken: 1) inkomsten 2) uitgaven 3) inkomsten van 
andere overheden 4) aantal activiteiten (5: eventueel huurkosten van gebouwen op 
grondgebied Jabbeke die niet toebehoren aan de gemeente). Deze info zou snel mogelijk 
bezorgd moeten worden zodat tijdens de gemeenteraad in december over deze bedragen 
beslist kan worden.  
Zou het mogelijk zijn een apart aanvraagformulier hiervoor te voorzien en de verenigingen 
hieraan jaarlijks te herinneren? 

 


